
Protokół Nr 6/11
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 26 sierpnia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o 14:30
Przewodniczył: Sławomir Sawicki - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Sokólskiem.
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i
części obszaru gminy Sokółka

5. Wolne wnioski.

Ad.!
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Sokólskiem.
Radny W.Januszkiewicz wyjaśnił iż jest to przepust w miejscowości Igryły i odcinek drogi
pomiędzy Igryłami a Zawistowszczyzna. Powiat dokłada 30 tys. i gmina tez 30 tys. zł.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka przedstawiła Urszula Wróblewska Inspektor w Wydziale Gospodarki Gruntami i
Rolnictwa wyjaśniając Komisji iż zmiana w planie spowodowana jest scaleniem gdzie w
wyniku podziału działek droga która w planie prawidłowo powinna mieć 15 metrów po
scaleniu ma tylko 10 metrów. Dodała również że jest to uchwała intencyjna o przystąpieniu
do zmiany planu za tym idzie cała procedura zgłaszania uwag do planu itp. potem dopiero
będzie uchwała zatwierdzająca zmianę planu.
Dyskusji nie było.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach Przewodniczący Komisji Pan Sawicki zapytał Burmistrza o
możliwość obejrzenia schroniska dla zwierząt.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Sławomir Sawicki


